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Middelburg, 7 juli 2022 

 
Geachte College, 

Recent hebben we uw aanbod ontvangen om in gesprek te gaan over de begroting voor 2023 en de daarop 

volgende jaren. Mevrouw Jimenez en ondergetekende hebben (uiteraard) van deze gelegenheid gebruik 

gemaakt. We hebben zowel plenair als in diverse deelsessies input geleverd en suggesties gedaan. We 

gaan ervan uit dat u deze zult betrekken bij de verdere afwegingen. Bij de behandeling van de begroting 

zien we graag terug op welke wijze u onze bijdrage en de bijdrage van andere partijen heeft betrokken. 

Alsdan zullen we ook een integrale afweging maken en besluiten of we daar wel of niet mee kunnen 

instemmen.  

Naast onze inbreng op 6 juli jl. Willen we een aantal zaken onder uw aandacht brengen c.q. zien we graag 

(aanvullend) budget opgenomen in de begroting. 

Ruimte voor lastenverlaging 
Nu het er naar uit ziet dat in de komende jaren er structureel financiële ruimte ontstaat van circa € 10 

miljoen, heeft de VVD onder andere de sterke wens geuit om serieus te kijken naar een lastenverlichting 

voor onze inwoners én ondernemers.  

U heeft hierbij ook verwezen naar een amendement dat in de raadsvergadering van 30 september 2020 in 

meerderheid door de gemeenteraad is aangenomen. In dit amendement is onder andere het volgende 

beslispunt opgenomen:  

➢ Indien er extra middelen beschikbaar komen deze aan te wenden voor het realiseren van 

lastenverlaging voor onze inwoners in de vorm van achtereenvolgens: 
o Niet toepassen van indexatie van de OZB-belasting en/of verlaging van de OZB-belasting; 
o Toepassing van inflatiecorrectie op subsidies; 

o Sociaal domein 

De (destijds noodzakelijke) verhoging van de gemeentelijke lasten heeft impact op de koopkracht van al 

onze inwoners, maar met name van inwoners met een laag en/of midden inkomen. In deze tijden met 

oplopende inflatie en stijgende energieprijzen maken mensen zich zorgen over hun financiële situatie en/of 

ze de rekeningen nog kunnen betalen.  

Voorts ontwikkelt  het financiële perspectief zich de komende jaren (zeer) gunstig. Daarnaast komen ook 

extra Rijksmiddelen beschikbaar voor het sociaal domein en specifiek de jeugdhulp ( € 4,6 miljoen voor 

Middelburg), zodat een temporisering van het actieplan sociaal domein mogelijk is. Verlaging van de lasten 

is dan ook te rechtvaardigen. Onze inzet is gericht op een (structurele) verlaging van de OZB – belasting. 

Initiatiefvoorstel Coronaherstel 
Afgelopen maand heeft de VVD een initiatiefvoorstel ingediend. De raad zal (hopelijk) volgende week 

besluiten het voorstel in september a.s. in de commissie te behandelen. Ervan uitgaande dat dit zal 

gebeuren, wordt uw college om een reactie gevraagd die we dan kunnen betrekken bij de verdere 

besluitvorming. 

Het lijkt erop dat Corona voor langere tijd deel zal blijven uitmaken van ons leven en we merken dat er bij 

onze inwoners sterk behoefte is aan duurzame maatregelen die Middelburgers op het gebied van welzijn en 

economie zullen helpen. Wij zien voor ons een belangrijke verantwoordelijkheid en taak weggelegd om 

daar waar nodig de veerkracht van de samenleving te versterken en onze inwoners en ondernemers een 

steun in de rug te geven om de crisis zo snel en zo goed als mogelijk weer te boven te komen. Om hieraan 

bij te dragen hebben wij het initiatief genomen voor de notitie “Samen werken aan Middelburg 

Coronaherstelfonds” dat als uitgangspunt geldt voor dit voorstel. 
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➢ Eenmalig vragen we hiervoor een bijdrage van € 500.000. Voor de aanvullende kaders verwijzen 

wij u naar het voorstel. 

(Meer) aandacht voor veiligheid 

De VVD wil dat iedereen in gemeente Middelburg veilig kan wonen, verblijven, werken en ondernemen. 

Zonder veiligheid geen vrijheid. Samen met inwoners en ondernemers zorgt de gemeente daarom voor een 

veilige leefomgeving. Door met elkaar op te trekken gaan we overlast tegen. We zijn voor harde aanpak 

van criminaliteit en zetten alles op alles om herhaling te voorkomen. We willen criminaliteit voorkomen 

(preventie) door met jongeren aan de slag te gaan en werken samen in wijken en met politie en justitie om 

herhaling te voorkomen. 

Daarom willen wij investeren: 
➢ In de sociale ontwikkeling van wijken en dorpen door de inzet van opbouwwerkers en wijkteams. 

Zij kunnen signalen in het vroegste stadium herkennen en in samenwerking met de gemeente, 

scholen en ouders erger voorkomen. 
➢ Herhaling voorkomen door het bieden van perspectief. Om te voorkomen dat er herhaling van 

crimineel gedrag plaats vindt, is het belangrijk samen te werken met de scholen om jongeren met 

een criminele achtergrond een positief toekomst perspectief te bieden. 

➢ Extra boa’s vergroten de zichtbaarheid van handhaving en verminderen kleine criminaliteit. 

Daarnaast is het nodig om alle boa’s voldoende worden uitgerust met bevoegdheden en materiaal 

om hun werk goed te doen. 
➢ Zorgen voor een weerbare overheid. Door meer in te zetten op onder andere ondermijning, 

cybercrime en BIBOB. Dit in samenspraak met inwoners en ondernemers. 

Economie: onderwijs, werk en ondernemen zorgen voor vooruitgang 

Werk is van groot belang voor mensen persoonlijk en voor onze samenleving. Met ons werk verdienen we 

geld voor een goed leven. Wie werkt investeert in zichzelf en in de toekomst van onze samenleving. Als het 

goed gaat met de lokale ondernemers dan gaat het goed met gemeente Middelburg. 

Daarom willen wij investeren: 
➢ Aan de slag met ondernemers voor het beschikbaar hebben en houden van personeel. Bij diverse 

bedrijfsbezoeken is gebleken dat ‘beschikbaar personeel’ een steeds grotere uitdaging is. Daarom 

is het noodzakelijk om met de Middelburgse Bedrijven Club (MBC) en de Vereniging Ondernemers 

Middelburg (VOM) te inventariseren wat nodig is om dit lokaal of regionaal aan te pakken. We 

willen daarbij ook aansluiten bij de provinciale aanpak en samenwerken met bedrijfsleven en 

onderwijsinstellingen. We pleiten voor een actieve rol van de gemeente Middelburg in die Zeeuwse 

aanpak. 
➢ De samenwerking met Orionis aan financiële stabiliteit en onze inwoners op een menselijke én 

effectieve manier begeleiden naar werk. 
➢ Zodat inwoners met een afstand tot de arbeidsmarkt weer aan de slag kunnen. Denk aan de 

mensen met een uitkering, nieuwe Nederlanders of iemand die arbeidsongeschikt is. Want werk 

zorgt voor contact met andere mensen, leidt tot zelfstandigheid en vergroot de eigenwaarde. 

Structureel hoger budget voor (groen)onderhoud 
Wij vinden het belangrijk dat zo snel mogelijk (eventueel) achterstallig onderhoud van de gemeentelijke 
wegen, bruggen, kades, fietspaden en ondergrondse infrastructuur wordt opgepakt en hersteld. Daarvoor 
achten we het noodzakelijk om nu het nodige geld uit te trekken. Nu bezuinigen leidt later tot hogere 
kosten. 

Ook het groenonderhoud mag wat ons betreft naar een hoger niveau en vergt structureel meer financiële 
inzet. Evenals de restauratie van onze monumenten (o.a. Stadhuis aan de Markt). 

Zwerfafval 

Door het nemen van aanvullende maatregelen kunnen we het zwerfafval in de gemeente beperken. 

Bijvoorbeeld doordat de gemeente opruimen door inwoners ondersteunt en door regelmatiger te vegen, ook 

op zondag.  

Fietsvriendelijke stad 

Middelburg moet een fietsvriendelijke gemeente zijn en blijven. Dit past goed bij het dna van de gemeente.  

Dat vraagt om inzet. Het is derhalve goed om de komende jaren voor onze inwoners en gasten te (blijven) 

werken aan voldoende fietsenstallingen, goed functionerende OV-stations en –verbindingen, hubs voor 

goederen- en personenvervoer met voldoende parkeergelegenheid en elektrische laadpalen. Daarnaast 
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dienen veilige fietsroute de aandacht te krijgen, vanwege al onze jongeren die naar school en verenigingen 

fietsen en de vele fietsers op weg naar werk en andere bestemmingen. 

Een investering voor onze inwoners en gasten in voldoende fietsparkeerplaatsen is noodzakelijk. Belangrijk 

is de fietsenstalling op het Zusterplein. Deze moet zeker behouden blijven en het Plein 1940 moet worden 

vernieuwd en anders worden ingericht. Zie ook de schriftelijke vragen die we hierover in juni 2022 hebben 

gesteld.  

Ook vriendelijk voor de auto in alle wijken 

Een auto is immers voor velen gewoon nodig en betekent vrijheid. 

De inzet is gericht op de ontwikkeling van een nieuw parkeerbeleid in de binnenstad waarbij bewoners 

centraal staan, en bezoekers parkeren aan de rand van de stad. Zo kunnen we de stad autoluw maken, dit 

vraagt een investering in extra parkeervoorzieningen aan de rand van de stad en uitbreiding van gratis 

parkeerterreinen. Zodat we voorkomen dat dat de parkeerdruk in de omliggende wijken vergroot wordt.   

Ontsluiting Veerse-Meergebied 
Met onze buurgemeenten zullen we moeten werken aan een oplossing voor de toegang van het Veerse-

Meergebied die niet te belastend is voor kernen als Arnemuiden, Wolphaartsdijk en Lewedorp. Nu reeds 

reserveren van middelen vinden wij noodzakelijk.  

Door nu verstandig te begroten hopen wij te kunnen investeren in: 

• Het centrum en in alle wijken en dorpen van Middelburg en de inwoners; 

• Een mooie(re) en schone(re) openbare ruimte; 

• De koopkracht van inwoners (lage belastingen, inflatiecorrectie op subsidies) 

 
We vertrouwen erop dat u voornoemde overwegingen en voorstellen zult betrekking in de voorbereiding 

van de begroting voor 2023 en verder. Wij wensen u hierbij veel wijsheid. 

Met vriendelijke groet, 
 
Wilfried Boonman 
Fractievoorzitter VVD Middelburg 
GSM: 06-53952118 


